

CENTRAL AFRICAN REPUBLIC Senatus of Bangui

中非共和國 Bangui 分團

- Good news of a peace accord means that the plan of the Senatus for a visitation of all Legion Councils in the country can be implemented.
收到有和平協議的好消息，這樣分團計劃探訪國家裏的聖母軍部門可以開展。

JAPAN Osaka Senatus

日本大阪分團

- There were reports of extension resulting in a praesidium being revived after ten years and there are hopes of restarting a praesidium in Nagoya Curia.
經過多次擴軍活動，他們終於在十年後重新建立支團，並有希望能在名古屋區團下重開支團。

INDONESIA Jakarta Senatus

印尼雅加達分團

- The Senatus Minutes refer to the establishment of the Museum Mary Mother of the Tribes by the Archbishop which aims at promoting devotion to Our Lady as a uniting force between the various tribes that live in Indonesia. The Legion supports this project.
總主教計劃設立一個關於部落的聖母瑪利亞博物館，主要目的是以推廣對聖母的忠誠來成爲在印尼的部落之間的聯繫力量。聖母軍會支持這計劃。

TAIWAN Taiwan Senatus

台灣的台灣分團

- An Indonesian priest resident in the city of Taipei has found an innovative way of enabling legionaries to do crowd contact: he has formed a little band in which he plays the Angklung, a traditional instrument. The band performs in subways and other public locations and legionaries do crowd contact among those who gather to listen to the music.
一位印尼神父在台北市區以一個創新的方式幫助聖母軍做街頭接觸，就是他建立了一隊小型樂隊，在樂隊中他負責奏 Angklung（印尼的傳統樂器）。他們在隧道及公眾地方表演以聚集聽音樂的群眾，而聖母軍就負責接觸這些群眾。



ARGENTINA Buenos Aires Senatus

阿根廷布宜諾斯艾利斯分團

- organised great celebrations in January for the 60th Anniversary of the death of the Servant of God Alfie Lambe, Legion of Mary Envoy to South America 1953 – 1959.
爲了紀念天主之僕林艾峰兄弟（聖母軍特派員於 1953-1959 到南美）逝世 60 周年，他們在 1 月舉行了盛大的慶祝。